
Geachte Raadsleden,

Betreft: zonnepanelen in het beschermd stadsgezicht van Culemborg

Als bewoners van een pand met praktijk in de binnenstad van Culemborg ondersteun ik de VVD in de 
gemeenteraad, om het door de gemeente Culemborg destijds genomen ontwerpbesluit aangaande 
zonnepanelen voor wat betreft de zichtbaarheid opnieuw te beoordelen en in te stemmen met een 
versoepeling van haar huidige beleid. 

Het verduurzamen door middel van zonnepanelen, waardoor eigenaren in de binnenstad gelijke 
mogelijkheden krijgen als bewoners buiten de binnenstad, zou toch een gelijke beoordeling moeten 
krijgen! 

Ook de beoordeling dat woningen in de binnenstad met een dakvlak op het zuiden, maar aan de 
straatkant geen zonnepanelen mogen, maar dat aan de overkant van de straat het juist dan wel mag, 
omdat hier het zuiden aan de achterkant gelegen is, neigt sterk tot het meten met twee maten als 
hier geen versoepeling komt, bij het verduurzamen van de binnenstad van Culemborg.

Met vriendelijke groet,

F. Vermeulen
Everwijnstraat 2-4,

        


